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БЕЧ – Министар иностраних послова Црне Горе Игор Лукшић оценио је у Бечу да је
недавно постигнути споразум Србије и Косова у Бриселу „јако охрабрујући”.

  

„Треба да искористимо актуелни тренутак, јер има још пуно проблема у региону”,
поручио је Лукшић.

  

Осврћући се на спољну политику Црне Горе, он је на предавању на Дипломатској
академији у Бечу нагласио да многи Црногорци имају уздржан став према приступању
НАТО, али влада у Подгорици то сматра исто онолико важним као што је чланство у ЕУ.

  

„НАТО и ЕУ су две стране исте медаље”, поручио је Лукшић који рачуна да ће Црна Гора
приступити ЕУ у наредних седам до осам година.

  

Шеф црногорске дипломатије се нада да ће, и поред мање подршке чланству НАТО, што
објашњава свежим сећањима на бомбардовање бивше Југославије, као и страха од
губитака у мировним операцијама, његова земља на идућем НАТО Самиту бити позвана
да приступи чланству.

  

На другој страни, подсетио је он, подршка приступању ЕУ је јако висока, те је циљ владе
да и читав процес укључи многе организације, рачунајући на „инпут” универзитета,
медија, привреде и цивилног друштва.

  

„Важно је пренети зашто је ЕУ за нас тако битна”, објаснио је.
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(Танјуг)
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